
 
23-08-23  Protokoll digitalt styrelsemöte  kl 19.00 – 21.00 
 
 
Närvarande: 
 Josefine Brodd 
 Maria Bane 
 Kerstin Hägglund 
 Richard Klein 
 Maria Landergård  
 Frida Tjernberg 
 Johanna Winejo-Larsson 
  
Anmält förhinder:  
 Lars Appelin 
 Bisse Falk 
 Corinne Palm Kullberg 
 
 
§1 Mötet öppnas 

Frida Tjernberg öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
§2 Godkännande av dagordningen 
 Dagordningen godkändes. Beslöts komplettera med de inkomna handlingar som blivit 
 inskickade efter det att dagordningen skickades ut. 
 
§3 Val av sekreterare och justerare 
 Till sekreterare valdes Kerstin Hägglund och till justerare Maria Landergård. 
 
§4 Föregående protokoll – 230612      

Inget särskilt att diskutera/kommentera. Däremot konstaterades att 
årsmötesprotokollet från 2023 inte ligger på hemsidan. Frida skickar protokollet till 
Jenny för att rätta till detta.  

 
§5 Inkomna handlingar 
 

• 230710 - Till alla rasklubbar (om utbildningar, webinarier, konferanser och seminarier 
ht 23 och våren 24). Ordförande uppmanade var och en i styrelsen att läsa igenom 
erbjudandena och återkomma om man är intresserad av att delta vid något/några av 
de erbjudna aktiviteterna. Beslut om deltagande fattas sedan av styrelsen. 

• 230711 – Protokollsutdrag från SKK/CS 3/2023 
• ’230711 – Protokoll CS 3/2023 



• 230718 – Beslut från disciplinnämndens sammanträde 230619 
• 230726 – Underlag presenterat i Excelfil för HD avläsningar av tyska schäfrar 
• 230814 – Inbjudan till seminarium för domar- och utställningsansvariga 
• 230816 – Utskick från SKK:s valberedning 
• 230816 – Välkommen att ställa ut på Rasklubbstorget 2024 –Maria Landergård 

informerade om att SSPK kommer ut med förfrågan om att samarrangera en monter 
på My Dog i Göteborg. Beslöts att att DSR endast är intresserad av att delta om det 
blir en  gemensam monter för rasklubbarna inom SSPK. Josefine ansvarar för 
kontakten med SSPK kring detta.  

• 230818 – Nytt policyuttalande kring ED 
• 230818 – SDR 
• 230822 – Avelsfunktionärer – SSPK vill ha en bättre fungerande avelskommitté för att 

kunna förstärka, bredda och fördjupa kunskaper. Därför önskar de att få in 
representanter från samtliga rasklubbar inom SSPK. Idag finns bara Therese Egermark 
(dvärgschnauzer) och Pia Widerberg (pinscher) i gruppen. 

 
§6 Ekonomi 

Kassören Lars Appelin har via mail informerat styrelsen om kostnader och intäkter för 
Cupen styrelsemötet i Stockholm, ersättning till deltagare i MH/BPH, rallytävlingen, 
sommarlägret, exteriörbeskrivningar, medlemsavgifter och uppfödarlistan. I nuläget 
visar vi ett positivt resultat om 72.000 kr.  
 
 

§7 Styrelsefrågor från;  
• Aktivitetskommittén 

Cupen 
Diskuterades Cupen 2024. Vi kommer även då att anordna Cupen utan 
anknytning till någon officiell utställning.  
 
Beslöts att vi även 2024, om möjligt , genomför Cupen på First Camp i Västerås. I 
första hand den 1 – 2 juni, i andra hand 11-12 maj. Johanna kontaktar snarast 
First Camp för att boka in oss.  
 
Det är också viktigt att snarast boka in domare. När det gäller 
utställningsdomare, kom flera namn på förslag. Beslöts att vi lägger in 
namnförslag på styrelsens FB sida för beslut vid nästa styrelsemöte. 
Vi hoppas dock kunna anlita 2023 års domare för de arbetande grenarna, även 
nästa år. Johanna får fria händer i frågan. 

    
  Sommarlägret 
 Lägret äger rum 31.8 – 3.10. Det är väldigt många anmälningar och nu väldigt 
mycket att göra, framförallt för Johanna och Josefine. Anmälningstiden har gått ut 
men man kommer att ”peppa” deltagarna via sociala medier under de närmaste 
dagarna. 
 
 
Rallytävlingen 



Maria Bane informerade om status inför tävlingen som äger rum den 10 
september på Södertälje lokala kennelklubb. DSR står som arrangör men den 
sköts lokalt på klubben. Alla raser är välkomna och då är det särskilt roligt att 
konstatera att det är 8 respektive 9 dvärgschnauzrar anmälda av totalt antal 
anmälda 21 + 22 hundar. 
 
Beslöts att Frida köper  in 2 nya uppsättningar nybörjarskyltar för rallytävlingar  
eftersom de tidigare inköpta har försvunnit. Troligen har de av misstag kastats. 
Frida köper samtidigt 3 stycken apportbockar för lydnadstävlingar.  
 

• Avelskommittén 
Maria Landergård berättade att man nu genomfört/ska genomföra ett antal 
exteriörbeskrivningar, nämligen: 
230610 på Lidingö, Stockholm – 7 hundar för Maria Landergård 
230705 i Bäsna, Borlänge  – 8 hundar för Susanne Swedjebrink 
230901 i Nyköping, - 8 anmälda för Maria Landergård 
230910 i Göteborg – 10 anmälda för Benny Blid 
 
De fysiska uppfödarmötena kommer att anordnas i Stockholm, Göteborg, och 
Sundsvall den 28 oktober. Den 7 september har mentalgruppen,. hälsogruppen 
och avelskommittén möte där man ska besluta om detaljerat program för den 
28.10. Därefter kommer inbjudan att skickas till samtliga uppfödare på 
uppfödarlistan, resterande inbjuds via hemsidan och FB. 
 
Bslöts att själva mötet är kostnadsfritt för uppfödare som är anslutna till 
uppfödarlistan, medan övriga får betala 100 kr för en enklare förtäring. 
 
Diskuterades även frågor kring MH och BPH. Under 2023 , kan man för hundar i 
åldersspannet 12 – 24 månader som deltar på MH/BPH , söka ett bidrag på 300 
kr från DSR för ändamålet. Detta beslut gäller dock endast under 2023.  
 
 Avelskommittén vill att det förs till protokollet att AK inte har något att invända 
mot att ett bidrag betalas ut till de som anmäler sina hundar till MH och BPH, 
men man är emot att det är åldersbegränsat, då det motverkar syftet 
att ”stimulera fler uppfödare att anmäla sina hundar till MH och BPH”. AK undrar 
också var och när detta beslut har tagits? 
 
Diskuterades även hur vi ska fördela platserna i de MH vi själva arrangerar för att 
få en bredare beskrivning av olika avelslinjer. Om det exempelvis är fler 
anmälningar än platser, ska vi då begränsa antalet hundar från en och samma 
uppfödare? Ska DSR verkligen arrangera MH om vi inte gör något vettigt av 
resultaten – dvs vad är målet med att DSR arrangerar egna MH?  
 
Frågan hänsköts till kommande styrelsemöte. 
 

• Mentalgruppen 



Maria Bane meddelade att gruppen nu är inne i slutarbetet av uppföljningen av 
enkäten som gjorts på 1551 hundar. En övergripande redovisning av resultaten 
kommer att finnas i nästa nr av medlemstidningen. En mer djupgående 
redovisning kommer att äga rum på uppfödarmötena i höst. 
 
 
 

• Hälsogruppen 
Gruppen har möte den 30.8 för att bl a diskutera innehållet på uppfödarmötena. 
 

• Medlemstidningen 
Maria Bane meddelade att tidningen snart kommer ut. Där kommer man bl a att 
redovisa resultaten från enkäten kring mentalitet hos vår ras. Här kommer även 
att finnas en bildtävling – dvärgschnauzer med pumpa – där vinnande bild 
erhåller 500 kr i pris. Beslöts att juryn består av Maria B, Josefine och Jenny. 
 
Maria Bane berättade att fokus på ett senare nr i höst, kommer att ligga på 
utställning, exteriörbeskrivningar och anatomi. Hon har också funderat på om det 
skulle vara intressant att ta reda på mer om hur det ser ut för vår ras i andra 
länder. Beslöts lägga en tråd i styrelsens FB sida kring denna spännande fråga. 
 

• Övrigt 
Marie -Louise Schelin har avsagt sig uppdraget i aktivitetskommittén av 
personliga skäl och vi har även två ombud som avsagt sig uppdraget som 
lokalombud. 
 
 

§8 Övriga frågor 
 Valberedningen 

Frida tog upp frågan gällande att en person avsagt sig  uppdraget som ledamot i 
valberedningen. Resterande två medlemmar anser sig kunna slutföra uppdraget ändå, 
vilket innebär att vi inte behöver utlysa ett extra årsmöte i frågan. 
Beslöts att sittande valberedningen får slutföra sitt uppdrag. 
 
Valphänvisning 
För att  uppfödarna ska kunna presentera uppgifter om väntande och födda valpkullar 
på vår hemsida gäller ett flertal krav, bl a att båda föräldrardjuren ska vara ögonlysta 
med resultatet ua. Ögonlysningen får inte vara äldre än 1 år. Frida väckte frågan om vi 
verkligen ska ha det kravet på äldre hanar. Kanske vi kan lätta på kravet efter en viss 
ålder – hur vanligt är det t ex att en hund  (som tidigare alltid ögonlysts ua) får en 
allvarlig, ärftlig ögonsjukdom efter 7-8 års ålder?  
 
Beslöts uppdra åt hälsogruppen att undersöka frågan. 

 
  
§9 Nästa möte 



Nästa möten äger rum onsdagarna den 20.9, 18.10 samt 15.11 kl 19.00 – 21.00 . Datum 
för efterkommande möten, beslutas vi nästa möte. 

 
§10 Mötet avslutades. 
 
Vid protokollet: 
 
 
Kerstin Hägglund 
 
Mötesordförande:       Justerare: 
 
 
Frida Tjernberg        Maria Landergård 


